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5.1.2eTo:

From: )

Sent: Mon 2/6/2023 4:40:43 PM

Subject: RE: Concept-budgethoudernota DGCZ en beoordelingbegrotingsvoorstellen

Received: Mon 2/6/2023 4:40:44 PM
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5.1.2e @minvws.nl]

De vraag is: wiliEmeehelpen aan een oplossing? ;-).

Verzonden met BlackBerry Work

(www _blackberry.com)

Van:

Datum: maanda ;

Aan: ) <EEEl minvs.ol>
Onderwerp: FW: Concept-budgethoudernota DGCZ en beoordeling begrotingsvoorstellen

Ta

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

= g

Onderwerp: RE: Concept-budgethoudemota DGCZ en

.n

beoordeling begrotingsvoorstellen

FEZ wijst de claims af voor generale compensatie omdat ze niet direct coronagerelateerd zijn. Ze dan vervolgens afwijzen voor

vergoeding vanuit PP omdat ze wel specifiek gerelateerd zijn aan corona gaat er bij mij niet in. Willen we dit oplossen of niet?

Verzonden: maandag 6 februari 2023 16:48

aan: IIESEDIIN.BEEEDM@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Concept-budgethoudernota DGCZ en beoordeling begrotingsvoorstellen

Claimen van post COVID via PP gaat niet; voorstellen specifiek gerelateerd aan Corona komen niet in aanmerking. PP en nota bene

FEZ hebben hier heel strak op getoetst en Stuurgroep heeft hier steeds op gestuurd.

Groet EBRD

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: IEEESEXNIN EEE minvwsn >

Datum: maandag 06 feb. 2023 4:43 PM

@minvws.nl>

@minvws.nl>,IEEE minvws.nl>

Onderwerp: RE: Concept-budgethoudernota DGCZ en beoordeling begrotingsvoorstellen

Politieke kant post covid is duidelijk. FEZ wijst generaal claimen af, dekken vanuit de begroting of premie (ca 6 min per jaar) is geen
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optie. Dit moet op de enveloppe pandemische paraatheid worden geclaimd, heb dit ook al bij FEZ/BT in de week gelegd die daar

niet op voorhand tegen waren.

Beschikbaarheid bedden tot 1150 lijkt me geen dekkingsvraagstuk (want die is er al) maar een bekostigingsvraagstuk. We hebben

met besproken dat dit meest logisch via beschikbaarheid gaat waarbij de kosten van de bedden voor zover gebruikt wordt

gedekt vanuit de contractering aangevuld vanuit beschikbaarheid voor zover niet gebruikt.

@minvws.nl>

Verionn te et 2023 13:40

an:IEEE @minvws.nl>

=r IIEFW:Concent.budgethoudernota DGCZ en beoordeling begrotingsvoorstellen

.

Zie onderstaande vast ter informatie.

Van Post Covid krijg ik de meeste buikpijn: een politieke toezegging zonder geld en nergens dekking te vinden. Politieke en

maatschappelijke druk is groot en we zitten richting het veld (dat dus dingen moet gaan doen) met lege zakken. Zie jij nog ergens

mogelijkheden?

Verder heeft de minister deze week uitgesproken om de ziekenhuizen ook tot 1150 IC bedden te willen vergoeden

(beschikbaarheid). Dat moeten we waarschijnlijk via een beschikbaarheidsvergoeding gaan doen. Dit punt zie je dus nog niet terug

in de claims. Een claim zou ook kansloos zijn, want eerder is afgesproken dat dit zou lopen via reguliere contractering en een

ophoging van het kader. Het geld is er dus. JJEER raze jou of we hiervoor binnen onze kolom dekking kunnen regelen (gaat
om 2,5 a 3 miljoen ri) EE komt hiervoor ook nog bij je op de lijn (of heeft dat al gedaan).

Begin volgende week even contact?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Dubbel
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